

**Mødetid er kl. 16:15**

**Mødet slutter i henhold til referat kl. 18:45**

**Mødedeltagere:** Benny Mortensen (BM), Esther Løsholt (EL), Hanne Espersen (HE), Jesper S B Rasmussen (JSBR), Jette Barslund (JB), Morten Bertelsen (MB).

**Afbud:** Else Jørgensen (EJ)

Pernille Bruun er inviteret til at deltage med henblik på en orientering om holdturnering og voksen- og ungdomstræning. Derudover er hun forespurgt, om hun har noget, vi skal drøfte.

1. Valg af mødeleder Benny
2. Bemærkninger til dagsorden - Ingen
3. Bemærkninger til referat fra sidste møde (referat vedlagt) - Ingen
4. Opfølgning
  - a. Retningslinjer for ungdomsrejser og deltagelse i turneringer – under udarbejdelse Hanne Laver udkast til næste gang
  - b. Nyt skilt på springhallen – afventer svar fra Skiltesigne –  
*Vi afventer svar*
  - c. Klubtøj – afventer svar fra Intersport-  
*Hanne var hos Steen i sidste uge og forhøre sig om forskellige forslag til model/stof vi afventer svar*
  - d. Rejsefonden – afventer svar vedr. det beløb, vi har modtaget  
*Der er ikke kommet svar, på trods af Hanne har rykket for det.*
  - e. Kommunikationskanal for bestyrelsen – Har alle installeret Teams jf. Jespers mail?  
*Nej, med de får nyt link og forsøger igen*
5. Mindetavle/mindefond til ære for Bent Ole Hansen – se vedlagte udkast.  
*Forslag om at der fra 2025 senest 1.oktober indstilles forslag til formanden, kåring af årets kammerat, vil finde sted ved standerhejsningen.*
6. Status:
  - a. Tennis
    - i. Senior se nedenstående indlæg fra Pernille
    - ii. Ungdom se nedenstående-  
*Vi vil gerne have et budget for udgifter til holdkampe og diverse arrangementer for ungdom og på sigt senior, hvis de også skal rejse til turneringer*
  - b. Padel  
*Jette/ Jesper går med til møderne i Matchpadel og Tobias d. 18/11. for forhandling og fremtidig sommer baneleje.*  
*Gløgg d. 8/12 i padelhallen. Hallen skal bookes 14-17 enten af Knud erik eller Esther*
  - c. Pickleball
    - i. Orientering fra møde med Morten Hedegaard og øvrige foreninger den 28. september 2024.  
*andre foreninger var inviteret med, for at fortælle hvor nemt det er at starte op. 22 betalende medlemmer tilmeldt.*  
*Vi kan lave åbent hus, hvor deltagere bare kan dukke op og evt. betale for banen, lave lidt reklame af pickleball så , så endnu flere får glæde af det*
7. Hjemmeside – hvor langt er vi nået?  
*Vi kommer med input til hjemmeside og forslag til tekst indtil videre til Benny-*
8. Banemand og nyt medlem til bestyrelsen.  
*Der har været en enkelt henvendelse som banemand*  
*4 baner har fået banepasser*
9. Lys på banerne. Måske mulighed for at leje flytbar lygtepæl til en enkelt af banerne

10. Økonomi – hvordan ser det ud?

*Ser fornuftig ud*

11. Status på antal medlemmer

*184 medlemmer – hvordan ser det ud sammenlignet med sidste år 183 sidste år*

12. Årshjul Børneattester

13. Børneattester – Hanne arbejder på sagen.

*Lykkes ikke at få lavet på nettet, så nu har vi alle underskrevet en printet version. Else skal også underskrive*

14. Næste møde 7/1-25 kl kl 16:30 med spisning efterfølgende, Jette finder på menu

15. Evt.

Til næste møde

Emner til næste gang -- Teams hvordan sendes mail derfra